Lots of people believe that the invention of the car changed the world for the better. However, some people think that our world would be better without cars. 

	In my opinion cars help people a lot.
	На мой взгляд, автомобили очень помогают людям.

	First of all, they make people's life much more comfortable than it would be without them.
	Прежде всего, они делают жизнь людей намного комфортнее, чем без них.

	For example, a person can get around faster and do more important things.
	Например, человек может быстрее передвигаться и делать более важные вещи.

	Secondly, people can see their friends more often.
	Во-вторых, люди могут чаще видеть своих друзей.

	[bookmark: _GoBack]For instance, a lot of people would like to see their friends more often but the reason why they do not see each other as often as they wonted is the distance between them, which is easily solved by cars.
	Например, многие люди хотели бы видеть своих друзей чаще, но причина, по которой они не видят друг друга так часто, как они хотели, это расстояние между ними, которое легко преодолевается машинами.

	Moreover, cars also are not only automobiles, they include autobuses, trucks, public transportation and so on, without which we could not live as comfortable as we do.
	Более того, автомобили - это не только автомобили, это автобусы, грузовики, общественный транспорт и т. д., без которых мы не могли бы жить так же комфортно, как и мы живем.
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